
 

   

   

 

College van Gedeputeerde Staten  

Brabantlaan 1 

Postbus 90151 

5200 MC ’s-Hertogenbosch 

 

‘s-Hertogenbosch, 24-11-2019 

 

Betreft: belangen omwonenden windturbines ‘Lithse Polder’ 

 

Geacht College, 

De gemeenten Oss en Den Bosch en de provincie zijn voornemens om samen met initiatiefnemers op 

termijn in de polder tussen de betreffende steden een megalomaan windturbinepark te realiseren. 

De plannen met betrekking tot de windturbines in de Lithse polder in de gemeente Oss zijn volgens 

de gemeente nu in de ‘verkenningsfase’ beland. De provincie benadrukt in haar communicatie 

omtrent “energietransitie” en “klimaatakkoorden” het belang van “draagvlak”. 

De fractie van Forum voor Democratie heeft vernomen dat in deze fase de omwonenden 

onvoldoende worden betrokken, ondanks eerdere beloften van de gemeente Oss. Zij voelen zich dan 

ook onvoldoende gehoord: 

• Zo wordt kritische omwonenden tijdens bewonersbijeenkomsten geen spreektijd gegund en 

worden zelfs eerdere beloften met betrekking tot spreektijd ingetrokken.  

• De woordvoerder van de gemeente benadrukt dat het niet de bedoeling is dat er ingesproken 

wordt.  

• Ook probeert men tijdens bijeenkomsten geïnteresseerden buiten de deur te houden, door aan te 

geven dat alleen personen op een aanmeldingslijst naar binnen mogen.  

• Bovendien valt op dat omwonenden in tegenstelling tot eerdere bijeenkomsten voorafgaand niet 

meer schriftelijk geïnformeerd worden.  

Forum voor Democratie is van mening dat de belangen van omwonenden wel betrokken moeten 

worden en dat eventuele kritische zienswijzen wel meegenomen zouden moeten worden bij de 

planning van de “energietransitie” ook in deze verkenningsfase voor eventuele windturbines in de 

Lithse Polder. Omdat die ruimte momenteel onvoldoende wordt geboden heeft de FVD-fractie de 

volgende vragen: 

 

1. Is GS het met FVD eens dat ook in de verkenningsfase voor windturbines de belangen van 

omwonenden betrokken moeten worden bij eventuele plannen? 

2. Onderschrijft GS het belang van het schriftelijk en op tijd informeren van omwonenden over 

bijeenkomsten?  



 

   

   

3. Ziet GS net als FVD het weigeren van geïnteresseerde omwonenden tijdens bijeenkomsten 

door de gemeente Oss als een brevet van onvermogen? 

4. Ziet GS net als FVD het weigeren van geïnteresseerde omwonenden tijdens bijeenkomsten 

door de gemeente Oss als een verkeerd signaal voor “draagvlak”, “participatie”  en een 

verantwoordelijke, betrouwbare overheid? 

5. Is GS net als FVD van mening dat omwonenden de mogelijkheid moeten krijgen om tijdens 

bijeenkomsten hun bijdrage te leveren?  

6. Gaat GS in gesprek met de betreffende gemeente om te zorgen dat de belangen van 

omwonenden wel worden bevorderd? Zo nee, waarom niet? 

Namens de fractie van Forum voor Democratie, 

 

Frank Duijs, Statenlid 

Willem Rutjens, Statenlid 


